
No:211208 

元朗東莞同鄉會王少強夫人幼稚園 

 

敬啟者： 

香港交通安全會舉行十元慈善獎券籌募，所籌得之善款皆

用於訓練交通安全隊活動及拓展事務上，為該會每年經常開支

之主要來源。查購買獎券完全出於自願，惟希望  貴子弟踴躍支

持該項善舉，不但可以行善而且還可以間接幫助本校交通安全

隊的發展，可謂一舉兩得，希望  貴家長鼎力支持。如樂意購買

者，請將回條連同善款(每張十元)於十二月八日(星期三)前交

回班主任，然後由班主任稍後照款額多寡發給獎券。 

籌款獎券的獎品，茲列如下： 

 

此致 

貴家長 

校長 鄭家鳳 啟 

二零二一年十一月三十日 

---------------------------------------------------------------- 

交通安全會籌款獎券 
回    條 

敬覆者： 

本人□同意／□不同意          班學生___________購買香港交

通安全會籌款獎券共_____張，合共港幣______元正。 

(請以表示)                  

     此覆 

元朗東莞同鄉會 

王少強夫人幼稚園 

家長簽署：______________ 

二零二一年    月____日 
 



YUEN LONG TUNG KOON DISTRICT ASSOCIATION  

MRS.WONG SIU KEUNG KINDERGARTEN 
 

No:211208 

2nd December, 2021 

Dear Parents/Guardians, 

The Hong Kong Road Safety Association will raise the fund by selling the raffle $10. The fund raised 

by the event will help to support for training activities and develop vital work about road safety petrol.  It 

is also main income for expenditure of association. The activity of fund raising raffle is entirely voluntary.  

We hope that parents and children support the charity enthusiastically.  The fund-raising not only helps the 

association, but also helps our school to develop our road safety team indirectly. If you are willing to buy 

the raffles, please return the completed reply slip together with your donation ($10 each raffle) before 8th 

December, 2021 (Wednesday) to the class teacher. The teacher will distribute the fund raising raffles to the 

students according to the relevant amount.  The prizes of raffle are listed below : 

  

 

 

Yours faithfully, 

 

    Cheng Ka Fung 
Principal 

 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Reply Slip 

The Hong Kong Road Safety Association - Fund Raising Raffle 
 

Dear Principal, 

     I □agree / □disagree my child, name _____________________ Class _________ to buy the fund  
 

raising raffle of The Hong Kong Road Safety Association (total _____ piece(s)). The amount is _________. 

   

                                     _______________ 

                                                   Signature of parent/guardian 

                                                       Date：_________________ 

Please  as appropriate 

 


